
Van: Arjan van Slooten <arjanvanslooten@gmail.com> 
Verzonden: maandag 11 mei 2020 20:45
Aan: Griffie Gemeente Nijkerk <griffie@nijkerk.eu>
CC: ***
Onderwerp: Fwd: Reactie IVN -afdeling Nijkerk op het Bod RES Foodvalley gemeente Nijkerk

Geachte leden van de gemeenteraad Nijkerk,
in cc aan de leden van het College van Burgemeester en Wethouders,

Betreft: reactie op raadsvergadering van 7 mei jl. inzake Bod RES Foodvalley aandeel van de 
gemeente Nijkerk

Met belangstelling is de raadsvergadering van 7 mei jl.  gevolgd. Wij waarderen het dat diverse 
partijen refereerden aan een aantal door ons genoemde punten en/of die van de Stichting Natuur- 
en Milieuzorg NW-Veluwe.

Toch willen wij uw aandacht vragen voor enkele punten omdat deze voor ons van groot belang zijn. 
Als IVN steunen wij in principe het voorstel aan de raad omdat de duurzaamheidsdoelen belangrijk 
zijn én dat gekozen is voor de A28 optie. Er is sprake van 'no regret locaties', daken en 
weesgronden waarbij het landschap en de natuur zoveel als mogelijk is, worden ontzien. Echter..

Locatie de Smitspol
Het IVN staat uiterst negatief tegenover molens op deze locatie. In onze mail van 4 mei jl. is 
aangegeven dat het effect op de N2000 polder groot is, er sprake is van een cumulatief effect in 
samenhang met de vele molens in Flevoland (en die gepland staan in de RES Noord Veluwe).
Met onze bezwaren staan wij niet alleen, verwezen wordt naar het negatieve advies van de 
Commissie Ruimtelijke Kwaliteit en de reactie van de Stichting Natuur- en Milieuzorg NW-Veluwe. Dit 
is een locatie waar duidelijk geen sprake is van 'no regret'. 
Molens op deze locatie hebben een negatief effect op:
- de vogelstand waar de N2000 status mee gemoeid is en waar forse investeringen in euro's en 
menskracht voor worden gedaan;
- de cultuurhistorische waarde van het gebied;
- het unieke open karakter van de polder.
Kernwaarden die het beschermen waard zijn! De weerstand tegen molens is op zich al groot maar 
zeker op deze locatie! Met name omdat voor invulling van de RES doelen tot 2023 plaatsing ook 
mogelijk is op minder bezwaarlijke locaties (rond) de Flier en zelfs op locaties die meer centraal 
binnen de industrieterreinen langs de A28 liggen. Alternatieven die de moeite waard zijn om te 
benutten en die passend zijn binnen de doelstelling van de raad. 

Voorts willen wij uw aandacht vragen voor het gebiedsfonds voor natuur-versterkende maatregelen. 
Wij pleiten er voor om dit fonds niet te beperken tot de polder Arkemheen maar open te stellen voor 
bredere initiatieven rond Nijkerk die gericht zijn op herstel en/of verbetering van de natuur, van 
biodiversiteit en migratie tussen natuurgebieden.

Wij wensen u een goed overleg. 
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